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Petycja numer 2024/01 z dnia 06 Maja 2024 

Kierownik Jednostki Samorządu Terytorialnego 
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zgodnie z art. 33 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2022 r., poz. 1-526,-: 

Dane wnoszącego petycję 

Wprowadzone zgodnie z Ustawą z dnia 5 września 2016 r. o usługach zaufania oraz identyfikacji elektronicznej 
(t.j. Dz. U. z 2019 r., poz. 162 i 1590) oraz art. 4 ust. 5 Ustawy o petycjach {t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 870). 

Data złożenia petycji 

Stosując art. 61 pkt. 2 Kodeksu Cywilnego (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1740). 

Adresat wniosku/petycji 

Organ wskazany w przekazanym dokumencie, identyfikowany za pośrednictwem adresu e-mail, na który , .. 1� 

dostarczono niniejszy wniosek/petycję, uzyskanego z Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu. 

W razie wątpliwości dotyczących procedury 

Prosimy o zastosowanie art. 222 Kodeksu postępowania administracyjnego z dnia 14 czerwca 1960 r. {t.j. Dz. 
U. z 2020 r., poz. 256 i 695).

Streszczenie celów petycji 

Niniejsza petycja skierowana do Kierownika Jednostki Samorządu Terytorialnego ma na celu inicjowanie 
działań zmierzających do zwiększenia efektywności i oszczędności poprzez wprowadzenie nowoczesnych 
technologii automatyzacji w procesach administracyjnych gminy. 

Kluczowe cele petycji obejmują: 

1. Uzyskanie Dotacji: Zwracamy się z prośbą o podjęcie działań w celu pozyskania bezzwrotnej dotacji w
wysokości 50 OOO zł od Polskiego Funduszu Rozwoju, przeznaczonej na automatyzację procesów

administracyjnych. Dotacja ta umożliwi realizację projektów automatyzacyjnych bez dodatkowych kosztów dla
samorządu.

2. Promocja i Wdrażanie Automatyzacji: Proponujemy wdrożenie technologii automatyzacji czyli Robotic
Process Automation (RPA), które przyniosą znaczące korzyści, takie jak skrócenie czasu realizacji usług,
zmniejszenie błędów operacyjnych, oraz obniżenie kosztów operacyjnych, co w dłuższej perspektywie przyczyn;

się do poprawy jakości usług publicznych i zwiększenia zadowolenia mieszkańców.

3. Transparentność i Dialog: Stawiamy na otwartą komunikację i transparentność działań, proponując regularne
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Link do artykułu: 
https://pfrdlamiast.pl/aktualnosci/3-przyklady-wdrozenia-robotyzacji-w-miastach.html 
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�i:oblęmy z Cyfryzacją w Samorządowych Urzędach.Cyfryzacja samorządowych urzędów w Polsce napotyka 
fl,?•łlCc?;ne problemy, m.in. związane z brakiem dokumentów strategicznych i nieskoordynowanym podejściem. 
We"j:jl� raportu Obserwatorium Polityki Miejskiej, aż 60% badanych miast nie posiada strategii dotyczącej 
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cyfr:y:d;l�ji, co wskazuje na niewystarczającą wagę przywiązywaną do tego zagadnienia. Wyniki pokazują, że 
tylko ·15% gmin ma strategię smart city, a 9% dotyczy transformacji cyfrowej. Struktury urzędów rzadko 
zawierają jednostki-odpowiedzialne za sprawy cyfrowe, co stanowi barierę w rozwoju cyfryzacji, szczególnie w 
mniejszych miastach. 

l,.ink qo artykułu: https://www.portalsamorzadowy.pl/smart-city/urzedy-wciaz-nie-sa-dosc-cyfrowe-wskazujemy
pajpowazniejsze-bariery.427981.html 
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W·E?P:,�!ronicowym raporcie Obserwatorium Polityki Miejskiej poświęconym cyfryzacji urzędów miast w Polsce
ujawnlpno kluczowe problemy związane z transformacją cyfrową. Z raportu wynika, że aż 60% badanych miast 

. , 
nie po�iada kompleksowej strategii cyfryzacji, co świadczy o niewystarczającej uwadze przywiązywanej do tej 
kwestii. Chociaż większe ośrodki wykazują większe zainteresowanie cyfryzacją, często ogranicza się ono do 
pojedynczych elementów w ramach ogólnych strategii rozwoju. Tylko 15% gmin posiada wyraźnie zdefiniowaną 
strategię smart city, a jedynie 9% gmin koncentruje się na szeroko pojętej transformacji cyfrowej. Ponadto, 
struktury urzędów rzadko zawierają wydzielone jednostki odpowiedzialne za sprawy cyfrowe. Male miasta 
znacząco odstają od większych pod względem oferowanych e-usług i integracji cyfrowych rozwiązań w swoich 
planach rozwoju. Bez odpowiedniego wsparcia, różnice między miastami mogą się pogłębiać, co stanowi 
-J./,yzwanie dla równomiernego rozwoju cyfrowego w kraju. 
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Link' dei, całego raportu: https://obserwatorium. miasta. pl/wp-contentlu ploads/202211 O/Cyfryzacja-u rzedow
miast:pc:tf 

Wnioskodawca Osoba·Prawna: 

G1ANT ROBOT SP. Z O.O. 
ul. Stepowa 34D 
30 - 698 Kraków 
t:J)F,j:-'.6,?51702390 REGON: 383162421 
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Tomasz P. Kmiecik, 

Prezes Zarządu 
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